
Závěrečné slovo řídícího důstojníka
Zásah  tohoto  druhu  za  svou  20ti  letou  službu  v okrese  Příbram nepamatuji.  Po
zkušenostech  s menšími  případy  jsem  si  byl  jist,  tím,  že  rychlost  bude  v tomto
případě  rozhodujícím  parametrem  výsledných  nákladů.  Pokud  bychom  totiž
nedokázali  včas zajistit  vyklizení  uhynulých vepřů z haly a tím by nedošlo k jejich
likvidaci v asanačním podniku, nastala by daleko složitější situace již následující den.
Použití  ochranných  prostředků,  které  by  zasahující  osoby  musely  používat  při
pozdějším vyklízení farmy, by znamenaly ještě extrémnější fyzickou zátěž lidského
organismu a v neposlední řadě zcela bezprecedentní nasazení prostředků dýchací
techniky  a  biologické  ochrany.  Takový  zásah  by  dle  mého  názoru  znamenal
nasazení  jednotek,  které  by  přesáhlo  hranice  okresu  Příbram  ba  dokonce  i
Středočeského kraje.  

Jsem přesvědčen, že jedinou organizační složkou státu, která dokáže podobnou věc
vyřešit  v řádu  několika  hodin  po  personální  stránce  je  HZS  ČR  prostřednictvím
jednotek  požární  ochrany  a  především  prostřednictvím  masivního  nasazení
dobrovolných jednotek obcí.  Za tuto dobrovolnou služby spoluobčanům si všichni
dobrovolní hasiči zasluhují náš dík a veřejnou úctu. 

Děkuji tedy na závěr za vzornou spolupráci všem a přeji do dalších let především
pevné zdraví  a  neutuchající  chuť k práci  v jednotkách sborů dobrovolných hasičů
obcí. 
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